

MESSES DU 21 OCTOBRE AU 26 OCTOBRE 2025
MASSES FOR OCTOBER 21ST TO OCTOBER 26TH, 2025

Samedi 18 oct./ Saturday, October 18th			
5 :15 p.m.	Rodriguez Family	Maureen & Winston Rodriguez	3012
Dimanche 19 oct.	Sunday, October 19th		
9 :30 a.m.	Paul Longueville	Famille Longueville	2832
	Louis Leger	Offrandes aux funérailles	3047
	René Lauzon	Sa Famille	2635
11 :30 a.m.	Benjamin McKinnon	The Family	2691
	Natalia Farrias	Rose Correia	2895
Mardi 21 oct.	Tuesday, October 21st		
8:00 a.m.	Pauline Michaud Boudreau	Offrandes aux funérailles	2969
Mercredi 22 oct	Wednesday October 22nd		
8 :00 a.m.	Réjeanne Morin	La Famille	3103
Jeudi 23 oct	Thursday, October 23rd		
8:00 a.m.	Antonia Fournier	Offrandes aux funérailles	3113
Vendredi 24 oct / Friday October 24th			
8:00 a.m.	Hélène Benson	Marielle Marleau	2607
Samedi 25 oct	Saturday, October 25th		
5:15 p.m.	For our Family	LD Sabbah Kowalska	2795
	Rodriguez Family	Maureen & Winston Rodriguez	3013
	Clifford Villeneuve	The Rozon Family	3134
	Benoit Villandré 7 Ann.	Margot & Lucie	3041
Dimanche 26 oct	Sunday, October 26th		
9:30 a.m.	Pierrette Vincent	La Famille	3105
	Maximilia Lauzon	Famille Viviane Lauzon	2770
	Matthieu Girard	Sa mère et son père	3140
11:30 p.m.	Louis Leger	Offrandes aux funérailles	3048
	Maria & Antonia Correia	The Family Correia	3036
	Natalia Farias	Rose Correia	2896

MERCI AU NOM DU SEIGNEUR ET SAINT THOMAS D'AQUIN POUR LA DERNIÈRE COLLECTE
THANK YOU IN THE NAME OF LORD AND SAINT THOMAS AQUINAS FOR THE LAST
COLLECTION

\$. 3,395.

SPECIAL COLLECTION \$15.

PROCHAINS ÉVÉNEMENTS-UPCOMING EVENTS

Dimanche 19 octobre, Journée mondiale missionnaire 2025 – Collecte nationale pour l'œuvre pontificale de la propagation de la foi

Sunday, October 19th, World Mission Sunday 2025 – The Universal Collection to the Society for the Propagation of the Faith

Sunday, October 26th, 11:30 family mass followed by coffee social in Reid Hall.

Donations of cookies, muffins and other small snacks are welcome. All are welcome.

Intentions de prière du Pape pour 2025

Octobre : pour la collaboration entre les différentes traditions religieuses.

Prions pour que les croyants de différentes traditions religieuses travaillent ensemble afin de défendre et de promouvoir la paix, la justice et la fraternité humaine.

The Pope's Monthly Intentions for 2025

October: For collaboration between different religious traditions

Let us pray that believers in different religious traditions might work together to defend and promote peace, justice, and human fraternity.

REMERCIEMENT / THANK YOU

Remerciements à Mme Maritsa Kastamoulas pour le magnifique montage floral lors de l'Action de grâce.

Thank you to Mrs. Maritsa Kastamoulas for the beautiful arrangements for Thanksgiving.



Missionnaires de l'espérance parmi les peuples

Dimanche 19 octobre Journée mondiale des missions

Prière à Jésus, missionnaire de l'espérance : Ô, Jésus, Divin missionnaire de l'espérance, ton cœur nous parle d'amour. Ta vie nous offre la vie en abondance, ta résurrection, un avenir pour toujours ! À travers tes disciples-missionnaires, viens embrasser le monde entier. Penche-toi sur nos sœurs, nos frères ; sur ces milliards de pauvres et d'affligés. Que ton Église prenne en charge parmi les peuples, le cri de l'Humanité. Qu'elle prolonge ta mission d'amour, de salut, et de paix, pour nous consoler. Fais-nous répondre à son urgence, en courageux messagers et bâtisseurs, bien ancrés dans l'Espérance les yeux fixés sur toi, Seigneur. Bienheureuse Pauline Jaricot, priez pour nous. Saint Carlo Acutis, priez pour nous. Sainte Thérèse de l'Enfant-Jésus et saint François Xavier, patrons des missions, priez pour nous. Marie, Reine des missions, priez pour nous. P. Yoland Ouellet, o.m.i. Directeur national des OPM au Canada francophone



Missionaries of Hope among all peoples

World Mission Day, Sunday, October 19

Prayer to Jesus, Missionary of Hope: O, Jesus, Divine Missionary of Hope, your heart speaks to us about love. Your life grants us life in abundance, your resurrection, a future forever! Through your missionary disciples, come and embrace the whole world. Watch over our brothers and sisters, over the billions of poor and afflicted people. May your Church take charge of, among all peoples, the cry of Humanity. May she continue your Mission of love, salvation and peace, to console us. Make us respond to its urgency, as brave messengers and builders, well rooted in Hope, our eyes set on you, Lord. Blessed Pauline Jaricot, pray for us. Saint Carlo Acutis, pray for us. Saint Therese of the Child Jesus and Saint Francis Xavier, patrons of missions, pray for us. Mary, Queen of missions, pray for us. Fr. Yoland Ouellet, o.m.i. National Director of the Pontifical Mission Societies in Francophone Canada

